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Mahdolliset valtuutettujen jättämät valtuustoaloitteet. 
 
Valtuutettu Marja Hylkilä esitti kunnanhallituksen puheenjohtajalle 
osoitetun kirjallisen kysymyksen: 
 
"Miten kunta suhtautuu aurinkoenergian rakentamiseen Toholammilla? 
 
Saksalainen energiayhtiö Energiequelle on suunnittelemassa rakentaa 
aurinkoenergia-alueen Toristojannevalle Purontakaseen. 
 
Suunniteltu kokonaisuus on yhteensä 420 hehtaaria, josta kunnan maata 
133 hehtaaria. 
 
Miten kunta on suhtautunut ko. hankkeeseen? 
 
Vuokra 165 tuhatta hehtaarilta -tuottoon perustuva. Kiinteistövero kunnalle, 
maanomistajienverotulot kunnalle- ei pääomaveroa niin kuin tuulivoiman 
rakentamisessa tapahtuu.” 
 
Kunnanhallituksen puheenjohtaja Ville Suomala vastasi valtuutettu Hylkilän 
kysymykseen. 
 
 
Valtuutettu Jarno Saukko jätti valtuustoaloitteen: 
 
Valtuustoaloite sosiaaliseen mediaan pohjautuvan kuntamarkkinoinnin 
käynnistämiseksi 
 
Valtuustoaloitteessa esitetään, että Toholammin kunta alkaa toteuttaa 
kuntamarkkinointia seuraavin toimenpitein: 
 
1. Tuotetaan korkealaatuisia esittelyvideoita, jotka nostavat esiin 
kuntamme parhaat puolet,  kuten esimerkiksi laadukkaat sivistyspalvelut, 
monipuoliset harrastusmahdollisuudet, hyvät  liikenneyhteydet, edulliset 
tonttihinnat ja luonnonläheisyyden. 
 
2. Tuotetaan korkealaatuisia esittelyvideoita kunnassamme olevista 
yrityksistä. 
 
3. Esitellään videoin, kuvin ja tekstein kunnan henkilöstöryhmien työarkea. 
 

 
Päätös Kunnanvaltuusto päätti yksimielisesti, että 

 
1. Valtuutettu Marja Hylkilän kirjallinen kysymys merkitään pöytäkirjaan, 
  
2. Valtuutettu Jarno Saukon valtuustoaloite merkitään tiedoksi ja 
lähetetään kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 

 


